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Συναδέλφισσες - συνάδελφοι 

Πριν από δύο, ακριβώς, χρόνια η παράταξή µας ζητούσε την 
ψήφο σας, για να σας εκπροσωπήσει στα Υπηρεσιακά Συµβούλια 
(ΠΥΣ∆Ε, ΑΠΥΣ∆Ε, ΚΥΣ∆Ε). ∆έσµευσή µου ήταν η τήρηση των 
αρχών της αξιοκρατίας, της αντικειµενικότητας, της διαφάνει-
ας και της ίσης µεταχείρισης όλων των συναδέλφων. ∆ύο χρό-
νια µετά, αισθάνοµαι την υποχρέωση να κάνω τον απολογισµό της 
στάσης µου στο ΠΥΣ∆Ε µε κριτήριο πάντα τη νοµιµότητα και τις α-
ποφάσεις του Κλάδου. 

 
Με αίσθηση ευθύνης και µε κύριο µέληµα την τήρηση της υπόσχεσής 
µου να κάνω πράξη µια εκπροσώπηση που θα έχει άλλα ποιοτικά χα-
ρακτηριστικά, προσπάθησα να φανώ αντάξιος των προσδοκιών των 
συναδέλφων που µε επέλεξαν. 
 
Με την ανάληψη των καθηκόντων µου τον Ιανουάριο 2009  προ-
σπάθησα να κάνω κατανοητό ότι επιλογή µου δεν ήταν να κάνω α-
πλά µια «ηχηρή» παρουσία µέσα στο ΠΥΣ∆Ε, αλλά µέσα από τις πα-
ρεµβάσεις µου να συµβάλω όσο αυτό ήταν δυνατόν, στην καλύτερη 
επίλυση των προβληµάτων, στην προάσπιση των δικαιωµάτων των 
συναδέλφων και στη διαφανή λειτουργία του ΠΥΣ∆Ε. Γι’ αυτό το λό-
γο άλλωστε προσπάθησα να έχω ενήµερη την ΕΛΜΕ και όσους συνα-
δέλφους ενδιαφέρονταν. Καθιέρωσα περιοδική ανάρτηση ανακοινώ-
σεων µε ενηµερωτικά δελτία κάθε µήνα µέσω του  blog µου, που ε-
νηµέρωναν διεξοδικά τους συναδέλφους. 
Πολλά ήταν τα θέµατα που µας απασχόλησαν αυτά τα δύο χρόνια, 
ενδεικτικά  σας αναφέρω: 
 

1. Άδειες άσκησης επαγγέλµατος κατ’ οίκο διδασκάλων 
2. Άδειες άσκησης ιδιωτικών έργων 
3. Άδειες ίδρυσης κέντρων Ξένων γλωσσών 
4. Αναγνωρίσεις προϋπηρεσίας εκπαιδευτικών 
5. Ορισµός οµάδων σχολείων ύστερα από πρόταση της ΕΛΜΕ 
6. Μονιµοποιήσεις εκπαιδευτικών  
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7. Κενά και πλεονάσµατα σχολείων 
8. Οργανικές τοποθετήσεις Α΄και Β΄ Πιερίας-άρση υπεραριθµιών – 

Αποσπάσεις εντός ΠΥΣ∆Ε-∆ιαθέσεις-Τοποθετήσεις Νεοδιόριστων  –  
αµοιβαίες αποσπάσεις– Μετακινήσεις-Ενστάσεις  

9. ∆ιάθεση εκπαιδευτικών στο ΣΕΚ Κατερίνης 
10. Οργανικές θέσεις στο ΤΕΕ ΕΙ∆ΙΚΗΣ ΑΓΩΓΗΣ  
11. Ορισµός αναπληρωτών των ∆ιευθυντών σχολικών µονάδων 
12. Προαγωγές εκπαιδευτικών - µονιµοποιήσεις 
13. Προαγωγή Ιδιωτικών εκπαιδευτικών Ιδιωτικού σχολείου  
14. Ορισµός αναπληρωτών ∆/ντών  και Υποδιευθυντών  σχολείων, 

 ΕΕΕΕΚ και ΣΕΚ 
15. Επιλογή  Προϊστάµενου εκπαιδευτικών θεµάτων 
16. Στελέχωση σχολικών βιβλιοθηκών 
17. Στελέχωση ΠΛΗΝΕΤ και ΓΡΑΣΕΠ  
18. Κάλυψη θέσεων των συνεργατών των ΕΚΦΕ 
19. Χορήγηση επιδοµάτων ∆ιδακτορικών σπουδών 
20. Χορήγηση επιδοµάτων Μεταπτυχιακών  σπουδών 
21. Τοποθέτηση Τοµεαρχών  και Υπευθύνων εργαστηρίων 

 στο ΣΕΚ Κατερίνης. 
22. Εκδίκαση υποθέσεων πειθαρχικών παραπτωµάτων  

  
 
Στο µεγάλο θέµα του προσδιορισµού των κενών για τις µεταθέσεις, 
πιστεύω ότι καταφέραµε  να ελέγξουµε την ακρίβεια των στοιχείων 
και να αποφύγουµε λάθη του παρελθόντος έτσι ώστε να µη στερηθεί 
την µετάθεση κάποιος συνάδελφος.  
Στο άλλο  µεγάλο θέµα του προσδιορισµού των κενών οργανικών 
θέσεων και των υπεραρίθµων, ο υπολογισµός έγινε για τα  µεν κενά 
από 8 ώρες και πάνω για δε τις υπεραριθµίες για 11 ώρες και πάνω, 
υλοποιώντας έτσι την θέση της ΟΛΜΕ, για διεύρυνση της οργανικό-
τητας.  
Ένα άλλο µεγάλο θέµα ήταν οι τοποθετήσεις των συναδέλφων και οι 
αποσπάσεις εντός ΠΥΣ∆Ε. Εδώ νοµίζω ότι πετύχαµε αρκετούς από 
τους στόχους που είχαµε βάλει αν και  το αποτέλεσµα σε κάποια ση-
µεία δεν ήταν αρκετά ικανοποιητικό.  
 
Αν και µε τον τελευταίο Νόµο 3848/2010 υπήρξαν κάποιες ρυθµίσεις σε 

ότι αφορά τις αποσπάσεις στα γραφεία και την µοριοδότησή τους, πι-

στεύω πως πρέπει να γίνουν και άλλα βήµατα  προς αυτήν την κατεύ-

θυνση.  Πιστεύω πως   αποτελεί θέµα πρώτης προτεραιότητας η καθιέ-

ρωση µε νοµοθετική ρύθµιση συστήµατος αποσπάσεων σε επίπεδο 

ΚΥΣ∆Ε,  ΑΠΥΣ∆Ε και ΠΥΣ∆Ε µε σαφή και αντικειµενικά κριτήρια, τα ο-

ποία θα τηρούνται αυστηρά χωρίς καµία παρέκκλιση.  
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Θα πρέπει το  Υπουργείο Παιδείας να θεσπίσει ένα διαφανές και αντι-

κειµενικό σύστηµα αποσπάσεων, µε κριτήρια σαφή και γνωστά εκ των 

προτέρων, έτσι ώστε και το δικό µας έργο να διευκολύνεται και να µη 

κατηγορούµαστε κάθε φορά ότι οργιάζει το ρουσφέτι, η συναλλαγή και  

η πελατειακή λογική, χωρίς να υπάρχει καµία πρόθεση από µέρους µας. 

Θα πρέπει στο όνοµα της ποιότητας  και της αξιοκρατίας 

• Να σταµατήσουν οι αποσπάσεις που αναστατώνουν την εκπαι-

δευτική διαδικασία.  

• Να σταµατήσει η ευνοιοκρατία και η αλλοίωση του συστήµατος 

των µεταθέσεων. 

• Να αξιοποιηθούν οι πλεονάζοντες συνάδελφοι προς όφελος της 

µορφωτικής διαδικασίας µε σχηµατισµό µικρότερων τµηµάτων. 

• Να τηρηθεί επιτέλους η νοµιµότητα και κανένας  να µη θεµελιώνει 

δικαίωµα µετάθεσης χωρίς να έχει υπηρετήσει στην οργανική του 

θέση ή στην περιοχή διορισµού του. 

Στο σηµείο αυτό θα ήθελα να προσθέσω ότι κατά τις φετινές τοποθε-
τήσεις υπήρξαν και ορισµένα άλλα προβλήµατα που δεν έχουν να 
κάνουν όµως µε την λειτουργία του ΠΥΣ∆Ε, αλλά οφείλονται σε  άλ-
λους παράγοντες. 
Ένα από τα προβλήµατα ήταν οι δύο αλλαγές στη συγκρότηση του 
ΠΥΣ∆Ε µε αποτέλεσµα καθυστέρηση στην έναρξη συζήτησης των το-
ποθετήσεων. Άλλο πρόβληµα ήταν οι τοποθετήσεις των συναδέλφων 
Φυσικής Αγωγής, Πληροφορικής, Αγγλικής, Γαλλικής και Γερµανικής 
φιλολογίας. Το πρόβληµα προέκυψε γιατί ενώ οι αποσπάσεις τους 
από ΠΥΣ∆Ε σε ΠΥΣ∆Ε έγιναν σε δύο φάσεις, δεν χαρακτηρίσθηκαν 
και τις δύο φορές οι επιθυµούντες να διατεθούν στην Πρωτοβάθµια, 
µε αποτέλεσµα πολύ µεγάλη καθυστέρηση στην τοποθέτησή τους και  
ιδιαίτερα των συναδέλφων της Φυσικής Αγωγής, µε όλες τις δυσάρε-
στες συνέπειες στη λειτουργία των σχολείων. 
Επίσης πρόβληµα προέκυψε και στην καθυστέρηση τοποθέτησης των 
αναπληρωτών συναδέλφων, γιατί τα περισσότερα λειτουργικά κενά 
είχαν καλυφθεί µε τις αποσπάσεις, µε αποτέλεσµα να παραµένουν 
στη διάθεση του ΠΥΣ∆Ε για αρκετό καιρό. 
Παρόλα αυτά και παρά τις πολλές δυσκολίες πιστεύω πως έγινε το 
καλύτερο δυνατόν και για την οµαλή λειτουργία των σχολείων, αλλά 
και για την τακτοποίηση των συναδέλφων. 
 
Το διάστηµα που πέρασε έγινε και η επιλογή των προσωρινών ανα-
πληρωτών διευθυντών και Υποδιευθυντών µονοετούς θητείας.  
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Η επιλογή των διευθυντών αυτών έγινε µε την σειρά αξιολόγησής 
τους από τους πίνακες, που έχουν ισχύ τετραετίας, ύστερα από πρό-
σκληση του ΠΥΣ∆Ε.  
Η επιλογή των Υποδιευθυντών έγινε ύστερα από πρόσκληση του 
ΠΥΣ∆Ε και γνωµοδοτική απόφαση Συλλόγου ∆ιδασκόντων. Όµως 
δεν έφθασαν από όλα τα σχολεία  αποφάσεις συλλόγων και σε αυτό 
εξέφρασα την αντίθεσή µου, γιατί και από τον Νόµο προβλέπεται αλ-
λά και γιατί ο Σύλλογος ∆ιδασκόντων είναι το κορυφαίο όργανο διοί-
κησης του σχολείου και µε αυτήν την συµπεριφορά απαξιώνεται.  
Οι σύλλογοι διδασκόντων δεν πρέπει να απεµπολούν το δικαίωµά 
τους να έχουν γνώµη για την ανάδειξη στελεχών, αλλά και το συνδι-
καλιστικό κίνηµα θα πρέπει να πιέσει την πολιτική ηγεσία να εξαλεί-
ψει κάθε ασάφεια στο υπάρχον θεσµικό πλαίσιο που δίνει άλλοθι 
στην παράκαµψη του Συλλόγου ∆ιδασκόντων στο ζήτηµα της ανά-
δειξης των Υποδιευθυντών. 

 
Συναδέλφισσες - συνάδελφοι 

Πιστεύω πως µέσω του ΠΥΣ∆Ε καταφέραµε να προωθήσουµε αρκετά 
από αυτά που διεκδικούµε. Ο δρόµος όµως είναι µακρύς ακόµα, 
χρειάζεται µεγαλύτερη συλλογική και ατοµική συµµετοχή. Σας θέ-
λουµε όλους κοντά µας γιατί ό,τι καταφέρνει µια συλλογικότητα δεν 
µπορεί να το καταφέρει κανείς εκπρόσωπος από µόνος του. 
 
Ο βασικός στόχος ήταν και είναι, ο αιρετός να είναι πραγµατικός εκ-
πρόσωπος του κλάδου που να διασφαλίζει, παράλληλα µε τις ανά-
γκες του δηµόσιου σχολείου, τη δίκαιη, τη διαφανή και την αξιοπρε-
πή µεταχείριση των συναδέλφων και σε καµιά περίπτωση να µην εί-
ναι ένας ακόµα παράγοντας της διοίκησης και διεκπεραίωσης πελα-
τειακών σχέσεων.  
Προσπάθησα  
1. Να λειτουργήσω µε γνώµονα τις αποφάσεις του κλάδου και να 
συνεργάζοµαι µε την ΕΛΜΕ 
2. Να βρίσκοµαι συνέχεια δίπλα στους συναδέλφους και να προασπί-
ζοµαι την αξιοπρέπεια και τα συµφέροντά τους. 
3. Όπου µπορούσα ανέδειξα τα προβλήµατά τους και  πρότεινα  λύ-
σεις,  πάλεψα γι’ αυτές στα πλαίσια της  νοµιµότητας και της διαφά-
νειας.   
4. Απέρριψα  αντιλήψεις και πρακτικές ενσωµάτωσης στη διοίκηση 
και σε καµιά περίπτωση δεν χρησιµοποίησα τον  θεσµό ως µέσον 
προσωπικής εξυπηρέτησης. 
 
∆εν ξέρω αν τα κατάφερα, εσείς θα το κρίνετε. ∆εν διεκδικώ το αλά-
θητο αλλά αυτό όµως που θέλω να σας διαβεβαιώσω είναι ότι αν έγι-
ναν κάποια λάθη ή αν υπήρξαν κάποιες παραλήψεις, αυτά δεν έγιναν 
εξυπηρετώντας κάποιες σκοπιµότητες αλλά ότι ήταν λάθη ανθρώπι-
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να. Θέλω να σας διαβεβαιώσω µε κάθε ειλικρίνεια πως δούλεψα µε 
όλες µου τις δυνάµεις και προσπάθησα να κάνω το καλύτερο δυνατό.  

Συναδέλφισσες - συνάδελφοι 

Κλείνοντας τον µικρό αυτόν απολογισµό µου θέλω να σας διαβε-
βαιώσω, πως η θέση µου, και ο ρόλος µου ως αιρετός εκπρόσωπος 
στο Υπηρεσιακό Συµβούλιο αποτελεί για µένα δοκιµασία και αποστο-
λή, µέσα από την οποία φιλοδοξώ να φανώ χρήσιµος σε όλους ανε-
ξαίρετα τους συναδέλφους και να συµβάλλω και εγώ, όσο µπορώ, 
στην αλλαγή πορείας του συνδικαλιστικού κινήµατος, για να γίνει 
ένας πειστικός και αξιόπιστος πόλος συσπείρωσης όλων µας  µε ου-
σιαστική παρέµβαση στα ζητήµατά µας και στη θέση µας στην κοινω-
νία και τη ζωή µας.  

Σας ευχαριστώ πολύ 

 
 

Κατερίνη 14 Οκτωβρίου 2010 
Γιώργος Αραµπατζής 

Αιρετός εκπρόσωπος του ΠΥΣ∆Ε Ν. Πιερίας. 
 


